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den dat er geen toekomst is voor het tijdschrift, dat het thema 
geloof en wetenschap tegenwoordig veeleer vervangen is door 
ethiek en wetenschap, en dat als taak voor onze vereniging zou 
kunnen gelden de bevordering van de professionalisering van 
de studie van dit probleem aan de Nederlandse universiteiten 
en aan de Vrije Universiteit in het bijzonder." 
Nu kwam in deze vergadering t.a.v. het tijdschrift ook ter spra
ke dat de V.U. in deze periode bezig is een zg. V.U.-Magazine 
te gaan uitgeven. Dit zal een maandelijks periodiek worden met 
een omvang van 48 blz., waarin op populaire wijze ons type pro
blemen ook aan de orde zal komen. Het bestuur en de redactie 
waren unaniem van mening dat nagegaan moest worden of er 
een of andere vorm van samenwerking met dat V.U.-Magazine 
mogelijk zou zijn, óf een opgaan in dat tijdschrift of een soort 
incorporeren van G. en W. De overweging hiervan bleek te 
meer noodzakelijk omdat ons inmiddels duidelijk werd dat de 
financiële situatie de continuering van G. en W. binnenkort 
onmogelijk zou maken en verder dat de redactieleden langza
merhand wilden aftreden. Ze hebben al bijzonder lang de werk
zaamheden voor G. en W. verricht en vinden nu dat de tijd 
gekomen is dat andere personen deze taak overnemen. De re
dactie was er echter niet in geslaagd opvolgers te vinden. En 
verder achtte ook de redactiesecretaris, de heer Woltjer, de tijd 
gekomen zijn functie neer te leggen; een voor ieder volstrekt 
acceptabele wens, want de heer Woltjer heeft nu al zo vele 
jaren dit omvangrijke werk gedaan. Ten slotte: de copievoor-
ziening baart bijzondere zorgen. Diegenen die de laatste jaar
gangen bekeken hebben, zullen gemerkt hebben dat er veel 
bijdragen bij waren van docenten of stafleden van de VU. Nu 
het V.U.-Magazine gaat komen, moeten we verwachten dat een 
deel van de publicatie-energie van deze mensen in de richting 
van dit nieuwe periodiek zal gaan. 

We hadden dus grote interesse voor het V.U.-Magazine. Daar
om heeft de heer Verheul, redactielid, samen met mij op 5 mei 
j.l. een gesprek gehad met prof. Schippers, de hoofdredacteur 
van het V.U.-Magazine. We hebben onze problematiek uitvoe
rig naar voren gebracht en gevraagd of er een of andere vorm 
denkbaar was waarin wij zouden kunnen samenwerken. Tijdens 
dat gesprek kwam we alle drie, dus ook prof. Schippers, tot de 
conclusie dat het denkbaar zou zijn dat wij één redactielid voor 


